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NORRMALMS HANDIKAPPRÅD 

Datum  Den 22 augusti 2011  

 

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet  (DHR) - Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 
 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen  

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) – medverkade per telefon 

 

Cecilia af Ekenstam, Riksförbundet för mag- och tarmsjuka (RMT) 

 

 

Anmält förhinder 

Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU)  

 

I tjänsten närvarande 

Mikael Josephson, sekreterare 

Siw Lideståhl, avdelningschef (§ 1-7) 

Ersättare  

 

 

…………………………….. 

sekreterare 

 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Cecilia af Ekenstam 

ordförande    justerare 
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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordförande Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Cecilia af Ekenstam valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna.  

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 5   

Bevakningslistan 

Följande punkter är åtgärdade och stryks: B1, B3, B10, B11, B14, B15, B16, B17, B18, B19 

och B20. 

 

 Ida Burlin inbjuds för att redovisa socialtjänstavdelningens kartläggning av 

anhörigstöd (B2). 

 Mikael kontrollerar vad som hänt med rådets skrivelse till stadsbyggnadsnämndens 

handikappråd angående brant ramp i Kulturhuset (B4). 

 Heminstruktörerna ska inbjudas till något av rådets kommande sammanträden (B 21). 

 Jan informerar kommunikationsstrateg Elisabeth Sandell om tillgänglighetsmötet den 

5 september (B11). 

 Som stående punkt på dagordningen insätts frågor som rådet vill lyfta till 

förvaltningens kommunikationsstrateg.  

 

§ 6  

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 25 augusti 

Avdelningschef Siw Lideståhl redogör. Detta sammanträde saknar tema. Ett par 

medborgarförslag som rör Vasaparken kommer behandlas. 

 

Rådet önskar ta del av ”Program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

2011-2016” samt ”Uppföljning av öppen fritidsverksamhet i Stockholms stad 2010”. 

 

Rådet önskar framhålla följande: 

9. Arkitektur Stockholm. Rådet anser att förvaltningen har avgivit ett bra remissvar. Rådet 

vill understryka aspekterna av grönområden och samråd. Rådet önskar att förvaltningen är 
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uppmärksam på att rådet så tidigt som möjligt önskar får kännedom om remisser som 

inkommit och vilka kan beröra rådets verksamhet.  

 

§7   

Vandring och informationsdag den 5 september och 13 oktober 

Planering. Den 13 oktober utgår tills vidare.  

Inbjudan till informationsmöte den 5 september färdigställs. Louise skrivs rent texten och 

sänder den till Mikael. Mikael ansvarar för att inbjudan når stadsdelsnämnden samt berörda 

tjänstemän. Förvaltningen tar fram en enkät till informationsdagen. Cecilia hör med Jonas 

om han behöver teckentolk.  

 

§ 8 

Samverkan mellan råd och förvaltning 

Hur kan förvaltningens information förbättras så att rådet i ett tidigt skede kan få kännedom 

om stundande planarbeten och övriga ärenden?  Hur kan förvaltningen i högre utsträckning 

tillgodogöra sig rådets kompetens? Vilka frågor är det som tillhör rådet? 

Funktionshinderombudsman Riitta-Leena Karlsson är inbjuden till rådets sammanträde den 

24 oktober och kommer då ta upp denna fråga. Frågan tas även upp vid rådets nästa 

sammanträde. Ett extra möte planeras den 10 oktober kl. 14.00. 

 

Rådet vill med punkt 9 på stadsdelsnämndens dagordning (se ovan) samt remissen om 

förslag till strategisk plan för biblioteken i Stockholms stad ge exempel på sådana remisser 

som de gärna ha fått kännedom om i god tid. Rådet vill ha möjlighet att lämna synpunkter till 

den handläggare som har att besvara remissen, så att deras synpunkter kan beaktas i 

tjänsteutlåtandet. Rådet påpekar också att en del remisser innehåller text som på grund av 

brister i kopieringen är mycket svårläst. 

 

§ 9 

Brukarundersökningar 

Mikael redogör för de senast genomförda brukarundersökningarna av Norrmalms grupp- och 

servicebostäder samt det neuropsykiatriska stödteamet. 

 

§ 10 

Uppdatering av stadens webbsida, stockholm.se 

Möjligheten till direktlänkning från webbsidan till andra webbsidor är begränsad. I första 

hand ska direktlänkar gå till var och en av de organisationer som ledamöterna representerar 

samt till HSO. 

 

§ 11 

Anmälan av inkomna handlingar 

Inga handlingar har inkommit. Inkomna handlingar som protokoll från olika handikappråd 

mailas vanligen direkt vidare till rådets ledamöter.  
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§ 12 

Fortsatt info om handikapprådet 

Namnbrickor kommer ordnas till rådets ledamöter.  

 

§ 13 

Övriga frågor 

 

§ 14 

Mötets avslutande  

Ordföranden tackade deltagarna och avslutade mötet. 

Nästa sammanträde måndag den 26 september 

 

 


